
PROTOKÓŁ  NR XXVIII/09
          z sesji Rady Gminy Poświętne

w dniu 29 stycznia  2010 r.

           Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Tadeusz Kamiński.
W posiedzeniu udział wzięli radni i pracownicy Urzędu wg załączonej listy obecności.
Przewodniczący Rady o godzinie 9-tej otworzył obrady XXVIII-ej sesji Rady Gminy. 
Powitał  wszystkich  zebranych  w  tym  zaproszonych  na  sesję.  Stwierdził,  że  sesja  jest 
prawomocna, w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada Gminy 
może obradować i  podejmować uchwały.  Poinformował,  iż  protokół  z  XXVII sesji  Rady 
Gminy jest wyłożony na stoliku.  Jeżeli do końca sesji nie zostaną wniesione uwagi, uznamy, 
że protokół został przyjęty bez zastrzeżeń.

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy są wnioski o zmiany w  porządku 
obrad.
             Wójt Gminy Witold Łapiński zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 
dodatkowych  punktów:  po punkcie 7 o treści:
8. Podjecie uchwały   w sprawie  zmian w budżecie gminy na 2010 r.
9. Przedłożenie sprawozdania  z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę 
Poświętne 
             Przewodniczący zarządził głosowanie wniosków.
Zwrócił się do radnych z pytaniem,
-  Kto jest  za wprowadzeniem  do porządku obrad   zgłoszonej  przez Wójta Gminy 
zmiany   aby po punkcie 7 przyjąć dodatkowe punkt o treści:
 Podjecie uchwały   w sprawie  zmian w budżecie gminy na 2010 r.
- kto jest przeciwny?
- kto się wstrzymał?
Głosowało radnych 14 za, co oznacza,  że Rada Gminy jednogłośnie rozszerzyła porządek 
obrad  o zgłoszony wniosek.
-  Kto jest  za  wprowadzeniem  do porządku obrad  zmiany   zgłoszonej  przez  Wójta 
Gminy     aby po punkcie 8 przyjąć dodatkowe punkty o treści:  
Przedłożenie  sprawozdania   z  wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na 
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę 
Poświętne
- kto jest przeciwny?
- kto się wstrzymał?
Głosowało radnych 14 za, co oznacza,  że Rada Gminy jednogłośnie rozszerzyła porządek 
obrad  o zgłoszony wniosek.

          Ponieważ   nie było więcej  uwag do porządku obrad, Przewodniczący Rady zwrócił się 
do  Radnych  o  przegłosowanie   całego  porządku  obrad  poszerzonego  o  przegłosowany 
wniosek.
          W wyniku głosowania, Rada Gminy jednogłośnie /14 za/ przyjęła następujący porządek 
obrad:
1. Otwarcie obrad XXVIII sesji Rady Gminy.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3.   Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 

zbiorowe odprowadzenie ścieków.
4.  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu pracy Rady Gminy i Komisji stałych na 2010 

rok.
5.  Informacja z realizacji Uchwał Rady Gminy podjętych w II półroczu 2009 r.



6.  Informacja z realizacji  Zarządzeń Wójta  Gminy podjętych w II półroczu 2009 r.
7.  Wytypowanie  drogi  rolniczej  do  rekultywacji  przy  współfinansowaniu  z  terenowego 

Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych
8.  Podjecie uchwały   w sprawie  zmian w budżecie gminy na 2010 r.
9.  Przedłożenie  sprawozdania   z  wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę 
Poświętne

10.  Sprawozdanie z działalności GOPS w Poświętnem za 2009 r
11. Interpelacje, wnioski, zapytania radnych i sprawy różne.

Po przyjęciu porządku obrad Wójt Gminy Witold Łapiński przedstawił mieszkankę gminy 
Poświętne  (uczennicę  łapskiego  LO)  Marię  Magdalenę  Kośnik,  która  swoim  występem 
muzycznym wraz Kamilem Wróblewskim  z  uświetniła sesję. Maria Magdalena Kośnik jest 
mieszkanką  naszej  gminy.  To  bardzo  utalentowana  młoda  artystka  z  bogatym 
doświadczeniem scenicznym.
Prowadzi aktywną działalność koncertową nie tylko w naszym województwie i regionie, ale 
w całym kraju, promując Gminę Poświętne. Jest autorką i kompozytorką tekstów i muzyki. 
Uczestniczy w wielu warsztatach i seminariach wokalnych, doskonaląc swoje umiejętności, 
co  świetnie  rokuje  na  przyszłość.  Posiada  niewątpliwy  talent,  który  warto  pielęgnować  i 
rozwijać.
Wójt  Gminy  wręczył  wyróżnionej  artystce  nagrodę  i  dyplom uznania  „Za  działalność  w 
dziedzinie kultury na rzecz środowiska lokalnego promującą Gminę Poświętne”.

Ponieważ zrealizowane zostały punkty 1-2 porządku obrad, Przewodniczący 
zaproponował rozpatrzenie 3 punktu porządku obrad.

Ad.3.   Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w 
wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków.

Wójt Gminy Witold Łapiński poinformował Radę, iż w dniu 18 grudnia 2009r. Zakład 
Wodociągów i  Kanalizacji  w Łapach  złożył  wniosek o  zatwierdzenie  taryfy  za  zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków na terenie gminy Poświętne .

- za wodę 2,09 zł/m3 netto  

- za ścieki 2,53 zł/m3 netto 
proponowane taryfy zostały  na poziomie roku ubiegłego. 
Wobec braku pytań i dyskusji Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu 

uchwały.
Alfred Dobrzyński. przedstawił projekt uchwały w tej sprawie

Ponieważ,  radni  nie  wnieśli  uwag do przedstawionego projektu  uchwały,  w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /14 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR XXVIII/134/10

w  sprawie  zatwierdzenia  taryf  za  zbiorowe  zaopatrzenie  w  wodę  i  zbiorowe 
odprowadzenie ścieków.

Ad.4.  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu pracy Rady Gminy i Komisji stałych 
na 2010 rok.

Temat przedstawił Tadeusz Wiśniewolski. Przedstawił projekt uchwały w tej sprawie.



Ponieważ,  radni  nie  wnieśli  uwag do przedstawionego projektu  uchwały,  w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /14 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR XXVIII/135/10

w sprawie ustalenia planu pracy Rady Gminy i komisji       stałych

Ad.5.  Informacja z realizacji Uchwał Rady Gminy podjętych w II półroczu 2009 r.

Informację z realizacji uchwał Rady Gminy podjętych w II półroczu 2009 r.   przedstawił 
Inspektor  prowadzący obsługę rady Tadeusz Wiśniewolski, szczegółowo omówił wykonanie 
poszczególnych uchwał.
Przewodniczący  Rady  Gminy  zwrócił  się  do  Radnych  z  pytaniem,  czy  mają  pytania  do 
przedstawionej informacji.
           Ponieważ Radni  nie zgłosili uwag do przedstawionej informacji, oznacza to, że  
informacja została przyjęta przez radnych. 
                                                                            /informacja w załączeniu/

Ad.6.  Informacja z realizacji  Zarządzeń Wójta  Gminy podjętych w II półroczu 2009 r.

Informację z realizacji Zarządzeń Wójta Gminy podjętych w II półroczu 2009 r.   przedstawił 
Inspektor  prowadzący obsługę rady Tadeusz Wiśniewolski, szczegółowo omówił wykonanie 
poszczególnych zarządzeń.
Przewodniczący  Rady  Gminy  zwrócił  się  do  Radnych  z  pytaniem,  czy  mają  pytania  do 
przedstawionej informacji.
           Ponieważ Radni  nie zgłosili uwag do przedstawionej informacji, oznacza to, że  
informacja została przyjęta przez radnych. 
                                                                            /informacja w załączeniu/

Ad.7.  Wytypowanie  drogi  rolniczej  do  rekultywacji  przy  współfinansowaniu  z 
terenowego Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych

Temat  przedstawił  Pan  Andrzej  Roszkowski.  Przedstawił  wykaz  dróg  gminnych 
odpowiadające wymogom. /Wykaz dróg w załączeniu/
Radni zgłosili następujące drogi.
1 . Droga po granicy miejscowości Brzozowo Chrzczony Brzozowo Chabdy
2. Pietkowo II przy mieszalni pasz. Dł. 550 m Radny Piotr Zapisek.
w  zarządzonym  przez  Przewodniczącego  głosowaniu  drogi  otrzymały  następującą  ilość 

głosów:
 1 . Droga po granicy miejscowości Brzozowo Chrzczony Brzozowo Chabdy  -13
 2. Pietkowo II przy mieszalni pasz. Dł. 550 m                                        -1
do  realizacji  modernizacji  drogi  rolniczej  współfinansowaną  ze  środków   Funduszu 
Rekultywacji  Gruntów  wybrała  drogę  rolniczą   po  granicy  miejscowości  Brzozowo 
Chrzczony Brzozowo Chabdy
Wójt Gminy zgłosił wniosek aby wytypować jeszcze jedną drogę,  która została by wykonana 
gdyby  gmina  otrzymała  większą  ilość  środków  finansowych  z  Funduszu  Rekultywacji  . 
Radny  Piotr  Zapisek  zgłosił  drogę  Pietkowo  II  przy  mieszalni  pasz.  Dł.  550  m  Radny 
Kazimierz Wiśniewolski zgłosił drogę rolniczą  na tzw. „Sokołowie” do wykonania w drugiej 
kolejności .  Przewodniczący Rady zarządził  głosowanie  .  Kto jest  za tym aby w drugiej 
Kolejności  została  wykonana  droga  rolnicza  w  Pietkowie  II  przy  mieszalni  pasz.  Za 
głosowało 13 radnych przeciw  1 radny. Wobec powyższego głosowanie nad drogą  na tzw. 
„Sokołowie” stało się bezprzedmiotowe . Droga Pietkowo II przy mieszalni pasz. Dł. 550 m 



jako druga została wybrana do realizacji  przy współfinansowaniu ze  środków  Funduszu 
Rekultywacji Gruntów.

Ad.8.  Podjecie uchwały   w sprawie  zmian w budżecie gminy na 2010 r.

Skarbnik Gminy Pani  Wiktoria  Kazimierska  omówiła  zmiany w budżecie  gminy na 
2010 r. przedstawiła projekt uchwały w tej sprawie.
Ponieważ,  radni  nie  wnieśli  uwag do przedstawionego projektu  uchwały,  w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /14 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR XXVIII/136/10
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010 rok.

                   / w załączeniu/

Ad.9.  Przedłożenie  sprawozdania   z  wysokości  średnich wynagrodzeń nauczycieli  na 
poszczególnych  stopniach  awansu  zawodowego  w  szkołach  prowadzonych  przez 
Gminę Poświętne

Sprawozdanie  z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 
awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Poświętne Przedłożyła  Pani 
Wiktoria Kazimierska Skarbnik Gminy.
Ponieważ  Radni   nie  zgłosili  uwag  do  przedstawionego  sprawozdania,  oznacza  to,  że 
sprawozdanie  została przyjęta przez radnych

                   / w załączeniu/

Ad.10.  Sprawozdanie z działalności GOPS w Poświętnem za 2009 r

Sprawozdanie  z  działalności  Gminnego  Ośrodka Pomocy  Społecznej  w Poświętnem 
przedłożyła Pani Alicja Kamińska kierownik GOPS.

                                                                 / w załączeniu/
Przewodniczący  Rady  Gminy  zwrócił  się  do  Radnych  z  pytaniem,  czy  mają  pytania  do 
przedstawionego sprawozdania.
           Ponieważ Radni  nie zgłosili uwag do przedstawionego sprawozdania, oznacza to, że 
sprawozdanie zostało przyjęte przez radnych. 

Ad.11. Interpelacje, wnioski, zapytania radnych i sprawy różne.

 1) Radna Krystyna Porowska zgłosiła, że droga powiatowa Wilkowo Brzozowo Stare jest 
nieprzejezdna. 

       Wójt odpowiedział , w tej chwili na naszych drogach pracują dwa spychacze  wyraził 
nadzieje, że sytuacja szybko się unormuje i przestanie wiać.    
          W związku z wyczerpaniem porządku obrad, o godzinie 1120, Przewodniczący Rady 
zamknął  XXVIII sesję Rady Gminy Poświętne.

Protokółował:                                                               Przewodniczący Rady

Tadeusz Wiśniewolski                                                 Tadeusz Kamiński
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